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Zápisnica 4/2016 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bošáca konaného dňa 29.júna 2016 

v Sobášnej sieni na Obecnom úrade v Bošáci. 

 

Prítomní: Ing. Gabriela Baginová, PaedDr. Daniel Bradáč, Katarína Imrichová, Tomáš 

Janega, Marián Kopunec, Ing. Michal Kozic, Bc. Jozef Mihala, Lýdia Zámečníková 

Neprítomní: Pavol Mizerák 

Overovatelia: Ing. Gabriela Baginová, Marián Kopunec 

Zapisovateľka: Mgr. Martina Hulínková 

 

Zasadnutie zahájil starosta obce, ktorý privítal prítomných a konštatoval, že zasadnutie 

je uznášaniaschopné, keďže je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. Ďalej upozornil 

prítomných, že zasadnutie zastupiteľstva je nahrávané. 

Keďže poslanci nemali k programu žiadne návrhy a pripomienky, starosta dal hlasovať 

za schválenie programu, tak ako bol predložený poslancom v podkladoch. 

 

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Program zasadnutia: 

1. Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia konaného dňa 18.5.2016 

2. Prerokovanie a schválenie žiadostí FO a PO 

3. Určenie výšky poplatkov počas Bošáckych hodov 

4. Prerokovanie a schválenie súhrnnej výšky nájmu a návrhu zmluvy pre obecný bytový dom č. 

255 

5. Prerokovanie a schválenie zmlúv 

6. Pripomienky poslancov OZ a starostu obce  

 

BOD č.1 

Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia konaného dňa 18.5.2016 

 

Zápisnicu zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva zo dňa 18.5.2016 dostali poslanci 

spolu s pozvánkou na zasadnutie. Starosta vyzval poslancov OZ, aby predniesli svoje 

pripomienky a otázky. 

 

Starosta informoval poslancov, že pri hudobnej škole boli osadené značky. Uviedol, že 

ešte chýba osadiť značku najvyššia povolená rýchlosť 40. 

 

P. Bc. Mihala sa informoval na situáciu ohľadom značky pri p. Janegovi Jozefovi, 

ktorej osadenie mala preveriť stavebná komisia. 

Starosta uviedol, že značka podľa všetkého stojí na obecnom pozemku a v prípade, že 

by stála na pozemku p. Janegu, tak jeho autá parkujú na obecnom pozemku. 

 

P. Bc. Mihala sa informoval na výmenu okien v bytovom dome č.359. 
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 P. Kopunec uviedol, že na komisii sa to nepreberalo, bude sa to riešiť na ďalšom 

zasadnutí komisie. 

 

BOD č.2 

Prerokovanie a schválenie žiadostí FO a PO 

 

A/ 

Žiadosť o osadenie spomaľovača 

 

 Starosta predniesol požiadavku občanov, ktorí bývajú pri hudobnej škole, aby tam bol 

osadený na ceste spomaľovač. Informoval poslancov, že ľudia sa sťažujú na to, že autá ktoré 

prichádzajú smerom od Trenčianskych Bohuslavíc idú veľmi rýchlo.  

 

 P. PaedDr. Bradáč uviedol, že na Malej strane parkuje toľko áut, že si nevie 

predstaviť, ako tam autá môžu chodiť rýchlo. Poznamenal, že niekedy je problém vôbec 

tadiaľ prejsť.  

 Starosta uviedol, že spomaľovač by mal zmysle v prípade, že by tam tie autá nestáli. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že problémom Malej strany je parkovania, pretože 

občania nechávajú autá na chodníku aj keď majú dvory.  

 P. Bc. Mihala chcel vedieť, či to bola písomná žiadosť. 

 Starosta uviedol, že nie. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.   

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.69/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) berie na vedomie požiadavku občanov, ktorí bývajú pri hudobnej škole  

b) odporúča, aby vozidlá neparkovali na ceste na Malej strane 

c) neschvaľuje osadenie spomaľovača na Malej strane z dôvodu, že na Malej strane bude 

osadená značka najvyššia povolená rýchlosť 40 

 

B/ 

Osadenie značky pri základnej škole 

 

 P. Ing. Baginová sa informovala na osadenie značky pri základnej škole. 

Starosta uviedol, že bolo zvolané stretnutie sa prítomnosti dopravného inžiniera z polície, 

zástupcu z Okresného úradu Nové Mesto nad Váhom odbor dopravy. Poznamenal, že pri 

škole bude vybudovaný nový prechod, ktorý bude osvetlený, na zemi bude červené 

vyznačenie pozor škola a osadené budú nové značky. Realizovať sa to bude v rámci projektu 

rekonštrukcie trasy, ktorá začína pri škole a končí v Novej Bošáci. 

 

C/ 

Osadenie značky pri materskej škole 
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 P. PaedDr. Bradáč navrhol, aby sa vyriešila dopravná situácia pri materskej škole. 

Poznamenal, že autá, ktoré chcú smerom od Zabudišovej ísť na Malú stranu, musia vchádzať 

až do polovice vozovky, aby videli či smerom od mosta prichádza nejaké auto. Uviedol, že 

časom by mohlo na tejto križovatke dôjsť ku kolízií.  

 P. Kopunec uviedol, že problémom je aj zelená plachta umiestnená na plote škôlky, 

pretože cez ňu nie je vidieť na križovatku.  

 P. Ing. Baginová uviedla, či by sa tam nemohla dať značka znížená rýchlosť, 

poprípade dať tam nové značky pozor deti. 

Starosta uviedol, že je štátna cesta a plachta tam bola daná z dôvodu zvýšenia bezpečnosti 

detí.  

 P. Kopunec uviedol, že by sa tam mohlo osadiť zrkadlo.  

Starosta navrhol, aby sa prizval dopravný inžinier a vyjadril sa k tejto situácií.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.70/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje oslovenie dopravného inžiniera, aby sa 

vyjadril k situácií pri materskej škole v Bošáci, z dôvodu zvýšenia bezpečnosti v tejto lokalite. 

 

D/ 

Poďakovanie 

 

 Starosta prečítal poslancom poďakovanie Neinvestičného fondu „Zdravie v núdzi n.f “ 

za poskytnutie finančného príspevku na zakúpenie CT prístroja. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.71/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáce berie na vedomie poďakovanie Neinvestičného 

fondu „Zdravie v núdzi n.f “ za poskytnutie finančného príspevku na zakúpenie CT prístroja. 

 

E/ 

Žiadosť o finančný príspevok 

 

 Žiadosť o finančný príspevok na organizovanie podujatia Slávnosti bratstva Čechov 

a Slovákov, ktoré sa uskutoční na Javorine, dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie OZ.  

P. Bc. Mihala predložil stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu obecného 

majetku, ktorá navrhuje obecnému zastupiteľstvu schváliť príspevok tak, ako bol poskytnutý 

minulý rok.  

 Starosta uviedol, že minulý rok bolo poskytnutých 75,- EUR a navrhol, aby sa tento 

rok poskytol príspevok vo výške 100,- EUR. 
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.72/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje poskytnutie príspevku vo výške 100,- € 

na akciu Slávnosti bratstva Čechov a Slovákov, ktorá sa uskutoční na Javorine. 

 

F/ 

Žiadosť o povolenie plánovanej realizácie projekt „Spájame generácie“ 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť Základnej školy s materskou školou Ľ.V.Riznera 

Bošáca, ktorá žiada o povolenie realizácie projektu Spájame generácie a to vybudovanie 

altánku na par.č.1389/52.  

 Starosta doplnil žiadosť o informáciu, že sa jedná o obecný pozemok a z toho dôvodu 

je potrebné schváliť túto výstavbu zastupiteľstvom. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.73/2016  

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Základnej škole s materskou školou 

Ľ.V. Riznera Bošáca realizáciu projektu „Spájame generácie“ na par.č. 1389/52 v k.ú Bošáca, 

ktorá je zapísaná na LV č.1. 

 

G/ 

Podnet občana obce 

 

 Starosta prečítal, poslancom list od In. Zuzany Mihalovej, ktorá žiada obecné 

zastupiteľstvo, či by mohlo riešiť situáciu s vydaním knihy od p. Ing. Ochodnického, keďže 

v knihe sú uvedené súkromné informácie o občanoch a nemá informáciu, že p. Ing. 

Ochodnický má súhlasy od rodín, aby takéto niečo mohol zverejniť.  

 Starosta navrhol, aby sa týmto listom zaoberala kultúrna komisia 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že nevie, či je v možnostiach zastupiteľstva 

zabrániť vydaniu takejto knihy. 

Starosta uviedol, že môžeme mu zamietnuť príspevok, ktorý mu bol poskytnutý a upozorniť 

ho, že nie všetci ľudia súhlasia s vydaním tejto knihy. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 
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Uznesenie č.74/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie podnet p. Ing. Zuzany Mihalovej 

a posúva ho na prerokovanie Komisii Školstva, kultúry, športu, obchodu, služieb a cestovného 

ruchu. 

 

H/ 

Sťažnosť na ustanovenie vo VZN o miestnych daniach 

 

 Starosta prečítal poslancom list od p. Jána Janegu, Nové Mesto nad Váhom na 

ustanovenie vo VZN o miestnych daniach, podľa ktorého je potrebné každý rok predkladať,  

kópiu preukazu ZŤP, kvôli zníženiu daní.  

Starosta navrhol, aby sa danou sťažnosťou zaoberala finančná komisia. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.75/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie sťažnosť p. Janegu Jána, bytom 

Nové Mesto nad Váhom a posúva ju na prerokovanie Komisii Finančnej, sociálnej a pre 

správu obecného majetku. 

 

CH/ 

Žiadosť o odkúpenie pozemku 

 Starosta informoval poslancov, že stavebná komisia sa zaoberala žiadosťou p. Dedíka 

Miloša o odkúpenie pozemku. 

 P. Kopunec uviedol, že na minulom zastupiteľstve sa dohodlo, že by sa mu pozemok 

zamenil za časť od potoka. Na stavebnej komisii sa danou žiadosťou zaoberali a komisia 

navrhuje, aby sa mu nezamieňala časť od potoka, ale časť od cesty, kde by sa mohla rozšíriť 

cesta a vzniknúť nové parkovacie miesta pre kultúrny dom. 

 Starosta uviedol, že návrh zameniť tento pozemok, za pozemky pri potoku bol z toho 

dôvodu, že by sa vytvorila oddychová zóna pri potoku. Poznamenal, že vznikla by situácia, že 

by pri potoku boli tri cesty (hlavná, okolo p. Kosovej a chodník popri potoku. Podotkol, že p. 

Dedíkovi navrhne, aby sa vymenili pozemky vedľa cesty a rozšírila sa cesta. 

 P. Ing. Kozic uviedol, že ide o 140 m², z ktorých sa dá rozšíriť cesta a vybudovať 

parkovisko, kde by mohlo byť 10 - 15 parkovacích miest. 

 P. Ing. Baginová uviedla, že pre obec by bolo výhodnejšie, aby sa rozšírila cesta 

a vybudovalo parkovisko.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 
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Uznesenie č.76/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca odporúča, aby majiteľ pozemku č.633 a 632 v k.ú 

Bošáca bol oslovený s tým, že obec požaduje, aby výmenou za mlynský náhon, ktorý 

prechádza cez jeho pozemok, uvoľnil pomernú časť z parcely vedľa cesty (cesta na par. č.641 

smerom od kultúrneho domu po most). 

 

 Starosta informoval poslancov, že s p. Morongom na Zabudišovej je situácia 

vyriešená. Bola podpísaná zmluva a obec vysporiadala časť pozemkov pod cestou.  

 

I/ 

Žiadosť o odkúpenie pozemkov 

 

 Starosta informoval poslancov o žiadosti p. Dzuráka Mareka o odkúpenie časti 

pozemkov 14938/4 a 14761/1.Uviedol, že stavebná komisia sa touto žiadosťou zaoberala. 

Komisia navrhla, aby sa mu odpredal časť pozemku, ktorý siaha po súčasnú hranicu jeho 

plota, tak aby nedošlo k zúženiu cesty a hranica pozemku by bola od bránky k ......... 

 Starosta uviedol, že v minulých dňoch geodet zameriaval, dané pozemky 

a poznamenal, že v prípade, že trafostanica by sa nachádzala na pozemku p. Dzuráka bolo by 

lepšie zameniť pomernú časť tohto pozemku.  

P. Kochan (hl. kontrolór) chcel vedieť, či trafostanica nie je majetkom elektrárni. 

Starosta uviedol, že nie a nie je ani zakreslená na mape. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.77/2016   

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca  súhlasí so zámenou časti pozemku par.č. 528/2 vo 

vlastníctve p. Dzuráka Mareka za časť pozemkov par.č. 14761/1 a 14938/4 vo vlastníctve 

Obce Bošáca za podmienky, že: 

a) pozemok bude zamenený tak, že nedôjde k posunutiu plota p. Dzuráka a bránka sa 

posunie od konca plota smerom k mlynskému náhonu 

b) v prípade, že trafostanica sa nachádza na pozemku p. Dzuráka, zamení sa pomerná časť 

pod touto trafostanicou 

c) výmera, ktorá nebude zamenená, bude riešená formou odpredaja pozemku osobitným 

zreteľom 

 

J/ 

Žiadosť o zámenu pozemkov 

 

 Starosta informoval poslancov o žiadosti p. Ing. Jaroslava Adamáta o zámenu 

pozemkov na Zabudišovej, ktorou sa zaoberala stavebná komisia. Stavebná komisia sa 

dohodla na tom, že sa zvolá ďalšie zasadnutie a zavolá sa p. Adamáta a uskutoční sa fyzická 

obhliadka pozemkov. 
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.78/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca na základe odporúčania Komisie výstavby, 

územného plánovania, poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva schvaľuje 

zvolanie stretnutia za účasti p. Jaroslava Adamáta, za účelom osobnej obhliadky daných 

parciel. 

 

 P. Brezovák Ján (z pléna) sa informoval na situáciu pri Romanovi Mihalovi – 

odstránenie zábran na ceste. 

Starosta uviedol, že mu bol zaslaný list, p. Mihala odstránil zátarasy a osadil tam reflexný 

stĺpik. Poznamenal, že p. Mihala priestory upravil, urobil trativod z cesty. Starosta navrhol, 

aby stavebná komisia preverila danú situáciu. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.79/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje preverenie situácie pri Romanovi 

Mihalovi Komisiou výstavby, územného plánovania, poľnohospodárstva, lesného a vodného 

hospodárstva. 

 

P. Brezovák Ján (z pléna) sa informoval, na situáciu ohľadom výstavby chodníka pri 

bytovkách.  

Starosta uviedol, že chodník sa rieši. 

 

BOD č.3 

Určenie výšky poplatkov počas Bošáckych hodov   

 

 Podklady k schváleniu výšky poplatkov dostali poslanci spolu s pozvánkou na 

zasadnutie.  

 

 P. Bc. Mihala predložil stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu obecného 

majetku, ktorá navrhuje obecnému zastupiteľstvu postupovať v zmysle VZN Obce Bošáca č. 

4/2012 o podmienkach predaja na trhových miestach. Zároveň v zmysle Článku 8, ods. 3 

tohto VZN odporúča starostovi poveriť Bc. Jozefa Mihalu a Ing.Gabrielu Baginovú vybrať 

tento poplatok. Komisia odporúča vybrať poplatok za prenájom ihriska od Lunaparku vo 

výške 200,- EUR. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 
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Uznesenie č.80/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a) jednorazový poplatok za kolotoče vo výške 200,- EUR, 

b) odpustenie poplatku za trhové miesta pri Múzeu Bošáckej doliny počas 

remeselného jarmoku dňa 14.8.2016, 

c) poveruje predsedu Komisie finančnej, sociálnej a pre správu obecného majetku, Bc. 

Jozefa Mihalu a člena Komisie finančnej, sociálnej a pre správu obecného majetku, p. Ing. 

Gabrielu Baginovú na vybratie poplatkov za predajné miesta počas Bošáckych hodov. 

 

BOD č.4 

Prerokovanie a schválenie súhrnnej výšky nájmu a návrhu zmluvy pre obecný 

bytový dom č. 255 

 

Podklady k schváleniu súhrnnej výšky nájmu a návrh zmluvy dostali poslanci spolu 

s pozvánkou na zasadnutie.  

P. Bc. Mihala predložil stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu obecného 

majetku, ktorá navrhuje obecnému zastupiteľstvu predložený návrh zmluvy schváliť, schváliť 

výšku zálohových platieb. Ďalej uviedol, že komisia nevedela zaujať stanovisko k výške 

nájmu ani výške príspevku do fondu opráv, nakoľko z predložených podkladov nevie posúdiť, 

prečo je táto suma vypočítaná ako priemerná suma za bytovky č. súp. č.356 a 359. 

Poznamenal, že tá bytovka je najstaršia a na základe návrhu, by bytovka 255 bola druhu 

najlepšou. 

Starosta uviedol, že to bol len návrh a je na zvážení poslancov, akú výšku schvália.  

P. Ing. Baginová navrhla, že suma by sa mohla ponechať, ale bolo by vhodné zvýšiť 

im štandard bývania v bytovke napr. tým, že by sa im vymenili okná. Poznamenala, že 

v starých oknách sú už 2-3 centimetrové diery, cez ktoré im uniká teplo. Navrhla, aby sa 

komisia išla pozrieť na okná a vybrali sa tie, ktoré sú najhoršie. 

P. Kochan (hl. kontrolór) navrhol, aby sa úroveň nájmu znížila na úroveň bytovky 

356, resp. ešte nižšie a zvýšila sa až vtedy keď sa im tam vymenia tie okná. 

P. Bc. Mihala navrhol, aby sa výška nájmu upravila na sumu 1,15,- EUR/1m² a výška 

fondu opráv 0,40,-EUR/1m². 

 Starosta uviedol, že v minulosti bola požiadavka od nájomníkov, že by sa na radiátory 

namontovali merače tepla, keďže pre celú bytovku je jeden kotol a termostat, ktorý je 

umiestnený v byte p, Haviernika.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.81/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje výšku súhrnného mesačného nájomného 

pre obecný bytový dom č.255, ktoré pozostáva z: 

a) mesačného nájomného vo výške 1,15 €/1m²  

b) fondu opráv vo výške 0,40 €/1m² 
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c) mesačných zálohových platieb za poskytnuté služby, tak ako boli predložené poslancom na 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. Výška zálohových platieb sa môže v priebehu doby 

uzatvorenia zmluvy meniť na základe vyúčtovania. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.82/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje podpísanie opakovaných nájomných 

zmlúv s nájomníkmi v obecnom bytovom dome č.255 za podmienok že, 

a) s nájomníkmi, ktorí pri podpise  prvej nájomnej zmluvy nespísali protokol o prevzatí 

bytu, sa spíše tento protokol pri podpise zmluvy 

b) nájomníci, ktorí uhradili zábezpeku pri uzatváraní prvej nájomnej zmluvy budú mať 

v zmluve uvedenú výšku zábezpeky, ktorú už uhradili 

c) zmluvy sa uzatvoria na dva roky od 1.8.2016 – 31.7.2018. Kto odmietne podpísať  

zmluvu plynie mu výpovedná lehota  

nájomníci budú mať pred podpisom zmluvy vysporiadané všetky finančné záväzky voči obci 

Bošáca. 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.83/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca poveruje Komisiu výstavby, územného 

plánovania, poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva preveriť situáciu v obecnom 

bytovom dome č.255 na jej najbližšom zasadnutí. 

 

BOD č.5 

Prerokovanie a schválenie zmlúv 

 

 Zmluvy dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

P. Bc. Mihala predložil stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu obecného 

majetku odporúča OZ predložené návrhy zmlúv schváliť.  

Starosta uviedol, že zmluva s obcou Trenčianske Bohuslavice je uzavretá z dôvodu, aby sa 

rozšírilo záujmové územie pre projekt zberného dvora. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.84/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a) Zmluvu o spolupráci č.1/2016 s Obcou Trenčianske Bohuslavice, Trenčianske Bohuslavice 

135, 913 07 Bošáca, IČO 00312061 
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b) Zmluvu o poskytovaní služieb pri zbere a preprave odpadov s firmou Econia, s.r.o., Šance 

991, Moravské Lieskové, IČO 47593229 

 

BOD č.6 

Pripomienky poslancov OZ a starostu obce 

 

A/ 

 Starosta informoval poslancov, že na zbernom dvore po poslednom odbere vody sa 

pokazil kondenzátor, keďže došlo k výpadku prúdu. Tento týždeň sa urobil posledný odber 

vody a bude sa približne dva týždne čakať na vyjadrenie. 

 

B/ 

 Starosta informoval poslancov, že boli oslovené firmy na určenie predpokladanej 

hodnoty zákazky na výstavbu chodníka. Uviedol, že problém je ten, že firmy už majú 

naplánované zákazky. 

  

C/ 

 Starosta informoval poslancov, že prišli peniaze z dotácie na zametacie vozidlo. 

Faktúra za vozidlo bola zaplatená. 

 

D/ 

 P. Kochan (hl. kontrolór) sa informoval na dotáciu na verejné osvetlenie. 

Starosta uviedol, že k žiadosti o platbu sa dokladali posledné papiere. 

 

E/ 

 P. Ing. Baginová sa informovala na výstavbu chodníka pri cintoríne. 

Starosta uviedol, že v prípade, že majitelia nad cintorínom nebudú súhlasiť, tak by obec 

vybudovala chodník po dom smútku.  

 P. Ing. Baginová chcela vedieť, či sa bude budovať parkovisko za domom smútku. 

Starosta uviedol, že p. Hranka st. súhlasí s vybudovaním parkoviska aj oplotenia, ale majú 

problém so spolufinancovaním.  

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že majitelia majú problém s tým, že sa majú 

podieľať na spolufinancovaní rozšírenia cesty. Poznamenal, že by bolo vhodné zvolať s nimi 

stretnutie a vysvetliť im, že pokiaľ chcú mať vybudované verejné osvetlenie a chodníky, 

musia aj oni v niečom ustúpiť, pretože inak to tam nebude vybudované nikdy. 

Starosta uviedol, že je dôležité, že by si mali oni uvedomiť, že oni niečo chcú a nie obec. 

Poznamenal, že od hromadných stretnutí upustil kvôli tomu, že všetci majú individuálne 

požiadavky a na posledné spoločné stretnutie sa skončilo s tým, že sa nejako dohodneme. 

 

F/ 

 Starosta pozval prítomných na oslavu 90. výročia založenia DHZ. Oslava bude 

zahájená ekumenickou bohoslužbou a pokračovať bude sprievod do kultúrneho domu. 
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G/ 

 P. Ing. Baginová sa informovala na situáciu ohľadom vysporiadania pozemkov s p. 

Chlebanom. 

Starosta uviedol, že momentálne neprebiehali žiadne rokovania. 

 P. Ing. Baginová navrhla, aby sa zúčastnil stretnutia stavebnej komisie. 

Starosta uviedol, že na stretnutie by sa mohol p. Chlebana zavolať v prípade, že by p. 

Chlebana mal nejaké požiadavky. 

 P. Ing. Baginová uviedla, že by chcela vidieť projekty, ktoré sú pripravené. 

Starosta uviedol, že skúsi od p.Chlebanu získať projektovú dokumentáciu, aby si ju mohli aj 

poslanci pozrieť. Poznamenal, že je treba sa dohodnúť, či si obec vezme pôžičku a budú sa 

vykupovať pozemky od ľudí. 

 

H/ 

 P. Ing. Baginová sa informovala na situáciu s telocvičňou. 

Starosta uviedol, že momentálne sa čaká na určenie rozpočtu. 

 P.Ing. Baginová chcela vedieť, či už prišlo rozhodnutie v ktorom je uvedené čo je 

schválené. 

 Starosta uviedol, že rozhodnutie neprišlo, ale je schválená podlaha a strecha a teraz sa 

čaká na to, aby sa presne zadefinovali, čo sa bude realizovať a následne by sa uskutočnilo 

verejné obstarávanie.  

 P. Kochan (hl. kontrolór) chcel vedieť, či bol pripravený projekt pred podaním 

žiadosti. 

 Starosta uviedol, že projekt bol pripravený, žiadalo sa o 4 veci, schválená bola podlaha 

a strecha a zmenila sa aj spoluúčasť. 

 P. Ing. Baginová chcela vedieť, či je časovo ohraničené dokedy sa má obec 

rozhodnúť. 

 Starosta uviedol, že v rámci zúčtovania prišiel papier, že peniaze obec dostane, ale je 

potrebné teraz presne dohodnúť, čo konkrétne sa bude robiť a čo obec môže v rámci dotácie 

spraviť. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že pri podávaní žiadosti malo byť špecifikované, čo 

chce obec realizovať. 

Starosta uviedol, že špecifikované to bolo, ale ministerstvo to schválilo inak, než sa žiadalo.  

 P. Bc. Mihala chcel vedieť, či už je podpísaná zmluva. 

Starosta uviedol, že nie. 

 P. Ing. Baginová požiadala, aby jej bol zaslaný projekt na mail. 

Starosta uviedol, že sa to preberie na stavebnej komisii. 

DOPLNIT 

 Starosta sa spýtal p. Mgr. Záhorovej (riaditeľka ZŠ s MŠ), či zasielala list na 

ministerstvo 

 P. Mgr. Záhorová (riaditeľka ZŠ s MŠ) uviedla, že nie. 

Starosta chcel vedieť, či z ministerstva klamali, keď telefonovali a vraveli, či tú dotáciu obec 

chce, lebo sa ich pýtame, či to financovanie môže byť tak ako sa to schválilo na 

predchádzajúcom zasadnutí. Z krajského úradu mu bolo povedané, že tento list posielala 

riaditeľka školy. 
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 P. Mgr. Záhorová (riaditeľka ZŠ s MŠ) chcela vedieť, čo mala posielať. 

Starosta uviedol, že list pánovi, ktorý rozhoduje o dotáciách. Na krajskom úrade chceli 

vedieť, prečo sa takéto veci riešia s ministerstvom a nie so zriaďovateľom alebo krajským 

úradom. Taktiež mu povedali, že pokiaľ už sa kontaktuje ministerstvo, tak sa majú 

kontaktovať osoby, ktoré riešia financovanie škôl a nie tie, ktoré majú na starosti dotácie. 

Uviedol, že ak sa to potvrdí, tak to bude problém, pretože riaditeľka mala kontaktovať 

zriaďovateľa, pretože nikto jej nedal kompetenciu riešiť to poza chrbát zriaďovateľa, teraz to 

vyzerá ako keby tú dotáciu ani nechce. Uviedol, že ak je to pravda, mal sa v prvom rade 

osloviť zriaďovateľ alebo krajský úrad. 

 P. Mgr. Záhorová (riaditeľka ZŠ s MŠ) uviedla, že sa na krajskom úrade pýtala 

z akých peňazí môže byť financovaný projekt. Na zastupiteľstve bolo povedané, že projekt 

bude financovaný z rozpočtu školy. Chcela vedieť z ktorého rozpočtu, to môže byť 

financované a bolo jej odpovedané, že sa to smie financovať z originálnych kompetencií. 

 Starosta uviedol, že si to overí, pretože jemu bolo povedané, že táto informácia išla 

priamo zo školy na ministerstvo. Poznamenal, že ak sa to potvrdí, pripadá mu neadekvátne, že 

sa to riešilo mimo zriaďovateľa resp. krajského úradu. 

 P. Mgr. Záhorová (riaditeľka ZŠ s MŠ) uviedla, že sa to riešilo na zastupiteľstve. 

Starosta poznamenal, že pokiaľ nebolo zo zastupiteľstva niečo jasné, mala ho kontaktovať 

hneď na druhý deň a nie posielať list na ministerstvo. 

P. Mgr. Záhorová (riaditeľka ZŠ s MŠ) uviedla, že sa na to pýtala veľakrát a nebolo jej 

odpovedané 

Starosta uviedol, že odpovedal, tak ako na zastupiteľstve, že sa to rieši a že nevie momentálne 

presne ako to bude. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že sú to tvrdé obvinenia voči p. riaditeľke a aby sa 

potom nestalo, že na ňu padne celá ťarcha, že sa projekt nezrealizoval. 

Starosta uviedol, že to nie sú obvinenia on len vraví to, čo bolo jemu povedané a akú dostal 

informáciu. A ak posielala riaditeľka list na krajský úrad, obišla tým zriaďovateľa, mala sa 

o tom rozprávať najskôr so zriaďovateľom a ak sa už posielal list na krajský úrad, tak ten istý 

sa mal poslať aj zriaďovateľovi, aby sa vedelo aké kroky v tomto podniká. 

 P. Kochan /hl. kontrolór) uviedol, že tu bolo povedané, že riaditeľka posielala list na 

ministerstvo. 

 Starosta podotkol, že ak sa to potvrdí, čo by potom p. Kochan navrhoval urobiť. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že nemôže niečo navrhovať, keď nemá to 

potvrdenie. 

 P. Mgr. Záhorová (riaditeľka ZŠ s MŠ) uviedla, že jej neišlo o to, aby sa projekt 

nezrealizoval, chcela si len overiť informácie z akých financií sa môže realizovať projekt, 

pretože na zastupiteľstve bolo povedané, že škola má pol miliónový rozpočet a že 25 000,- 

EUR vyjde z rozpočtu školy. Bolo jej odpovedané, že na normatívy sa siahať nemôže. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) chcel vedieť, kde sa p.riaditeľka informovala na túto 

situáciu. 

P. Mgr. Záhorová (riaditeľka ZŠ s MŠ) uviedla, že rozposlala tri maily, na krajský 

úrad a zaslala mail aj na ministerstvo pánovi, s ktorým komunikuje vždy, keď jej nie sú jasné 

nejaká veci ohľadom školy.  
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 Starosta uviedol, že v prvom rade má kontaktovať zriaďovateľa, ktorým je Obec 

Bošáca. 

 

CH/ 

 P. Imrichová sa informovala, či p. Markech priniesol všetky dokumenty k podpisu 

zmluvy. 

Starosta uviedol, že  potvrdenia priniesol, poznamenal, že do zmluvy, ktorá je podpísaná aj 

s ostatnými nájomníkmi je doplnená veta, že byt bude poskytnutý p. Markechovi do doby 

pokým bude trénovať OŠK Bošáca. 

Zmluva je doplnená nasledovne: 

1. v čl. III bod. 1 je doplnené: ... alebo dva mesiace po dni kedy nájomca ukončil svoje 

pôsobenie ako tréner v Obecnom športovom klube Bošáca. 

2. v čl. VII. bod 3 a 4 znie nasledovne: 

3. Nájom bytu zaniká dva mesiace po dni kedy nájomca ukončí svoju činnosť ako tréner v 

Obecnom športovom klube Bošáca. 

 

4. Ku dňu skončenia nájmu je nájomca povinný vypratať byt a odovzdať ho protokolárne 

prenajímateľovi. Nájomca nesie zodpovednosť za spôsobené škody a je povinný uhradiť 

prenajímateľovi náklady a tie opravy a práce, ktorými sa byt uvedie do stavu, v akom ho 

nájomca prevzal s prihliadnutím na obvyklé opotrebenie. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.85/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje, aby zmluva na obecný nájomný byt 

uzavretá s p. Ivanom Markechom bola doplnená tak, ako bolo predložené na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva. 

 

I/ 

 P. Imrichová chcela vedieť, komu budú pridelené ďalšie nájomné byty. 

Starosta uviedol, že ďalší byt bude voľný od 1. augusta. Poznamenal, že sa to bude riešiť 

v blízkej dobe. Podotkol, že komunikoval s p. Smítkovou, ktorá teraz byt nechce a chcela by 

teda 2-3 izbový.   

 

J/ 

 P. Imrichová sa informovala, či sa bude lekáreň budovať na Poľnohospodárskom 

družstve Bošáca 

Starosta uviedol, že momentálne nie a informoval poslancov, že lekáreň vo vilke (nové Mesto 

nad Váhom) nemá záujem otvoriť pobočku v Bošáci. 

 

K/ 

 P. Zámečníkova chcela vedieť, či p. Profjeta spláca dlh za bar Tornádo. 
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Starosta uviedol, že nevie teraz presne povedať, koľko splátok p. Profjeta splatil. Poznamenal, 

že túto informáciu zašle poslancom na mail.  

 

L/ 

 P. PaedDr. Bradáč navrhol, aby sa poslalo Povodiu Váhu upozornenie na kosenie 

trávy v potoku. 

Starosta uviedol, že bude túto situáciu s Povodím váhu riešiť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia.  

Hlasovanie: za  8 (z 8 prítomných)  proti  0  zdržali sa  0 

 

Uznesenie č.86/2016  

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca odporúča starostovi, aby so Slovenským 

vodohospodárskym podnikom, š.p. Odštepný závod Piešťany  riešil situáciu ohľadom kosenia 

koryta potoka Bošáčka. 

 

M/ 

 P. PaedDr. Bradáč navrhol, aby sa opravil most pri pálenici, pretože po krajoch 

vyrastá tráva. 

Starosta uviedol, že by sa tráva vysekala a zabetónovala by sa táto plocha. 

 

N/ 

 P. Bc. Mihala navrhol, aby sa vývoz žumpy v kultúrnom dome realizoval 

v pravidelných termínoch, napr. raz za týždeň, pretože sa neustále zapĺňa. 

Starosta uviedol, že sa s niekým dohodne na pravidelnom vyvážaní. 

 

O/ 

 Starosta  informoval poslancov, že v priebehu mesiaca júl bude zvolané ešte jedno 

zasadnutia zastupiteľstva. 

 

P/ 

 P. Imrichová chcela vedieť, kedy sa uskutoční zasadnutie mikroregiónu. 

Starosta uviedol, že zasadnutie mikroregiónu sa nekonalo, z dôvodu nízkej účasti poslancov, 

zároveň poďakoval poslancom OZ Bošáca, že sa chceli zasadnutia zúčastniť a poznamenal, že 

ďalší termín zatiaľ nie je určený. 

 

R/ 

 P.Ing. Kozic sa informoval na splácanie vodovodu. 

Starosta uviedol, že Zemianske Podhradie vodovod spláca. 

 

Keďže poslanci už nepredniesli, žiadne ďalšie návrhy a pripomienky, starosta 

poďakoval všetkým prítomným a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 



15 

 

 

d.a.h. 

 

Overovatelia 

 

Zapisovateľka:   ........................................  Starosta obce: 

     Ing. Gabriela Baginová 

      

 

........................................ 

     Marián Kopunec 

 


